



Palestine Family Community Competition

Assalamu Alaikum,

ICK is proud to host a Palestine family community competition on Saturday, January 13th 2024 at 4 PM In Shaa Allah. Children, teens, adults and elders (male and female) are welcome and encouraged to register and participate.

Last day for registration is Friday December 29th 2023

1- Where Palestine located on the map and its location is near which Arab countries?

أين تقع فلسطين على الخريطة وبجانب أي دول عربية؟

2- List some of the names of the most prominent and major cities in Palestine?

اذكر أسماء بعض المدن الكبرى التي في فلسطين؟

3- In the Quran and Hadith, Palestine was mentioned but with different names. Can you name the other names of Palestine?

اذكر بعض أسماء فلسطين الأخرى كما وردت في القرآن الكريم والسنة النبوية؟

4- Who was the prophet that Allah SWT sent to the “Children of Israel” to save them from the oppression of the Pharaoh?

من هو النبي الذي أرسله الله - سبحانه وتعالى - إلى بني إسرائيل لينقذهم من بطش فرعون؟

5- What was the punishment of the “Children of Israel” for not obeying Allah’s order by entering the holy land (Palestine)

بماذا عوقب بنو إسرائيل عندما لم يطيعوا الله تعالى ولم يدخلوا الأرض المقدسة؟

6- Who was the prophet that ruled Palestine after prophet Yosha’a PBUH passed away?

من هو النبي الذي حكم فلسطين بعد وفاة النبي يوشع عليه السلام؟

7- What is the name of this prophet who became a prophet and ruled Palestine after the passing of his father PBUH?

ما اسم ابن هذا النبي الذي أصبح نبياً وحكم فلسطين بعد وفاة أبيه عليهما السلام؟

8- Allah consistently continued to send many prophets to the children of Israel, but after many years, Allah SWT sent prophets to Palestine, a father and a son together at the same time. Do you know who they are?

استمر الله سبحانه وتعالى في إرسال العديد من الأنبياء إلى بني إسرائيل، ولكن بعد سنوات عديدة، أرسل الله سبحانه وتعالى مرة أخرى إلى فلسطين نبيين، أب وابنه معاً في نفس الوقت، هل تعرف من هما؟

9- During the same time of these two beloved and amazing prophets, Allah SWT sent to Palestine a third prophet who was born in a miraculous way as he was born without a father. Do you know the name of this “third” prophet PBUH? And who was his mother?

في نفس زمن هذين النبيين الكريمين، أرسل الله سبحانه وتعالى إلى فلسطين نبياً ثالثاً ولد بطريقة إعجازية حيث ولد بدون أب. هل تعرف اسم هذا النبي الثالث... صلى الله عليه وسلم؟ ومن كانت والدته؟

10- Who was the last prophet that was sent by Allah SWT to the whole entire world?

- Did he ever visit Palestine?
- What makes Palestine so special and holy to the Muslims?

من هو آخر نبي أرسله الله سبحانه وتعالى إلى العالم أجمع؟ هل سبق لهذا النبي أن زار فلسطين؟ ما الذي يجعل فلسطين مميزة ومقدسة؟

11- Based on the authentic hadith, when was Al Aqsa mosque built?

بناءً على الحديث الشريف متى بُني المسجد الأقصى المبارك؟

12- What is the name of the Prophet that built Al Aqsa mosque?

من هو النبي الذي بنى المسجد الأقصى المبارك؟

13- Although all the prophets of Allah SWT were Muslims, the people who followed Mousa (AS) were.....and the people who followed Jesus (AS) were known as.....

بالرغم من أن جميع أنبياء الله سبحانه وتعالى مسلمون، إلا أن الذين اتبعوا النبي موسى - عليه السلام - كانوا يعرفون بالـ.....، والأشخاص الذين اتبعوا النبي عيسى - عليه السلام - كانوا يعرفون بالـ.....؟

14- When Allah SWT sent Prophet Muhammad PBUH to the entire world, did ALL Jews and Christians follow him?

عندما أرسل الله سبحانه وتعالى النبي محمد - صلى الله عليه وسلم - إلى العالم أجمع، هل اتبعه كل اليهود والنصارى؟

15- Palestine was under the ruling of which empire during the time of Prophet Muhammad PBUH

فلسطين كانت تحت حكم أي إمبراطورية في عهد النبي محمد صلى الله عليه وسلم؟

16- Did the ruler of Palestine at the time follow and accept Prophet Muhammad PBUH or did he deny and try to expel him from promoting monotheism and worshiping Allah alone?

هل اتبع حاكم فلسطين النبي محمد - صلى الله عليه وسلم - أم رفض ذلك وحاول منع النبي محمد - صلى الله عليه وسلم - من دعوة الناس إلى عبادة الله وحده؟

17- How did the Romans treat the area of Al-Aqsa mosque during the time of Heraclius?

كيف تعامل الروم مع منطقة المسجد الأقصى في عهد هرقل؟

18- Do you know about the miraculous journey that Allah SWT caused to be a special connection between the Haram Mosque in Mecca and Al Aqsa Mosque in Palestine?

هل تعلم ما هي الرحلة الإعجازية التي جعلها الله سبحانه وتعالى تربط بين المسجد الحرام في مكة والمسجد الأقصى في فلسطين؟

19- Palestine and Al Aqsa mosque was finally recaptured and back under the control and leadership of the Muslims during the time of the caliphate and under the leadership of a great companion. Do you know who was the great companion?

عادت فلسطين والمسجد الأقصى أخيرًا تحت قيادة المسلمين مرة أخرى في عهد (الخلافة). هل تعرف يا بطل من كان هذا الصحابي الجليل؟ رضي الله عنه .

20- How many years were the Muslims strong and continuously protecting Palestine and The Aqsa Mosque before a very evil army took it from the Muslims once again?

كم سنة ظل المسلمون أقوياء وواصلوا في حماية فلسطين والمسجد الأقصى قبل أن يأتي جيش سيء وشرير ويأخذها من المسلمين مرة أخرى؟

- 21- Do you know which evil army that took Palestine from the Muslims after they killed many of the Muslims? (This is not the evil Israeli occupation that's currently occupying Palestine now)
هل تعلم من هو ذلك الجيش السيء والشرير الذي جاء وأخذ فلسطين من المسلمين بعد أن قتل الكثير من المسلمين؟ بالمناسبة هذا الجيش ليس الجيش الإسرائيلي السيئ الذي يحتاج فلسطين الآن.
- 22- Do you know how the Crusades treated Al-Aqsa mosque?
هل تعلم كيف كانوا الصليبيون يعاملون المسجد الأقصى؟
- 23- Who was the Muslim hero that liberated and freed Palestine once again?
من هو المسلم البطل الذي حرر فلسطين من جديد؟
- 24- What was the name of the battle that the Muslims were victorious in against the crusaders and also liberated Palestine?
ما اسم المعركة التي انتصر فيها المسلمون على الصليبيين وتحررت فلسطين من جديد؟
- 25- For how long was Palestine under the leadership and ruling of the Muslims after being liberated from the Crusaders?
كم استمرت فلسطين تحت حكم المسلمين بعد تحريرها من الصليبيين؟
- 26- What did the Israeli occupation force do to the people of Palestine to force them to surrender?
ماذا فعل جيش الاحتلال الإسرائيلي بشعب فلسطين لإجباره على الاستسلام؟
- 27- Did the people of Palestine, especially the Muslims, ever surrender and give up on Palestine after all different types of injustice and oppression that the occupation force put them through?
هل قام أهل فلسطين وخاصة المسلمين بتسليم فلسطين حتى بعد كل أنواع الظلم الذي مارسه الاحتلال الإسرائيلي بحقهم؟
- 28- Do the Muslims NOT want to live in peace with the jews and christians in Palestine or were the Muslims against the occupation of Palestine before any foreigners
هل المسلمون لا يريدون العيش بسلام مع اليهود والمسيحيين في فلسطين أم أن المسلمون ضد احتلال فلسطين من قبل الأجانب؟

29- Why do the Muslims not give up and stop supporting and defending Palestine inside and outside the country? Why will they never stop?

لماذا لن يتوقف المسلمون في فلسطين وخارج فلسطين الدفاع عن فلسطين وحمايتها؟

30- Is Palestine for ALL Muslims or Arab Muslims only?

فلسطين للمسلمين جميعاً أم للعرب المسلمين فقط؟

31- According to your opinion, will the liberation of Palestine unite the Muslims or separate them?

برأيك! هل تحرير فلسطين سيوحد المسلمين أم يفرقهم؟

32- What are some actions that we can do as Muslims to help liberate Palestine and also gain the pleasure and reward of Allah SWT?

ما هي بعض الإجراءات التي يمكننا القيام بها لتحرير فلسطين ونيل رضوان الله - سبحانه وتعالى-؟

33- All the prophets that were sent in Palestine followed which religion?

جميع الأنبياء الذين أرسلوا إلى فلسطين كانوا يتبعون أي دين؟

34- As a Muslim, is it your duty to protect Palestine and Al-Aqsa mosque and to always defend it from anyone who tries or even thinks of stealing it or is the reason for any type of harm to it? Will you ever give up?

هل من واجبك كمسلم أن تحمي فلسطين والمسجد الأقصى وتدافع عنها دائماً من أي شخص يحاول أو يفكر في سرقتها أو التسبب في أي ضرر لها؟ وهل نستسلم أبداً؟